

Deed of Assignment

مستند تنازل/نقل ملكية

I/We, the undersign:

أنا/نحن، الموقعين أدناه:

Of the address(es):

وعنواني/ عناويننا:

Being the inventor(s)/creator(s)/Owner(s) of the invention/Industrial Design/Utility Model entitled:

بصفتنا المخترعين/المصممين/المالكين للإختراع/النموذج الصناعي/نموذ المنفعة المسمى:

Filed/will be filed in the United Arab Emirates holding Number ----- of the year 20----. Do hereby authorize the applicant(s):

المودع/الذي سيتم إيداه في دولة الإمارات العربية المتحدة ويحمل الرقم ----- لسنة ---- ٢٠. نفوض بهذا طالب/طالبي التسجيل:

To obtain Title of the Patent/Industrial design/Utility Model which will be/was issued for the for the abovementioned invention/Industrial Design in their name.

للحصول باسمهم على ملكية براءة الاختراع/ النموذج الصناعي/ نموذج المنفعة الذي سيصدر/صدر لطلب براءة الاختراع/ النموذج الصناعي/ نموذج المنفعة المذكور.

This document is considered as an assignment to the assignee of all rights attached to the above mentioned Patent/Industrial design/Utility Model application/registration.

يعتبر هذا المستند تنازلا عن كافة الحقوق المتعلقة بطلب تسجيل/شهادة براءة الاختراع/ النموذج الصناعي/ نموذج المنفعة المذكور أعلاه.

Singed this day ----- month----- year -----

وقعت في هذا اليوم ----- من شهر ----- لسنة -----

Signature: -----

التوقيع: -----